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Protokolljust.

Äldrerådet
TID 01.04.2019 kl. 14:00 - 15:10

PLATS Grundtrygghetscentralen, Öhmnasgatan 4, Lovisa

NÄRVARANDE Relander Ilkka ordförande
Lindholm Agneta viceordf.
Lindfors Kristina medlem
Viklund Raija medlem
Salomaa Maria medlem
Henriksson Christian medlem
Turunen  Lea medlem
Bärlund Päivi medlem
Björkman-Nystén Nina medlem, kult.n.

ÖVRIGA Sund Monica sekreterare

FRÅNVARANDE Malmivaara Jouni medlem, tekn.n.

UNDERSKRIFTER Ordförande   Sekreterare

 Ilkka Relander Monica Sund
BEHANDLADE ÄREND. 4 - 6

JUSTERING AV Protokollet justerades omedelbart.
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riktighet intygar

Lovisa   
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Protokolljust.

Äldrerådet § 4 01.04.2019

Mötets laglighet och beslutförhet

ÄRÅ § 4

Förslag: Konstateras,
  protokollet justeras omedelbart.

Beslut: Godkändes.

 ---
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Protokolljust.

Äldrerådet § 5 01.04.2019

Infrastrukturchef Markus Lindroos berättar om aktuella saker inom hans bransch

ÄRÅ § 5

Markus Lindroos berättade om sin arbetsbeskrivning och om
organisationsreformen. 

Centralen för näringsliv och infrastruktur
Till enheten för infrastruktur hör gator, belysning,
byggherreverksamhet, planering och landsbygdsenheten i Liljendal
(Sam Wickholm samt cirka 10 personer + cirka 10 avbytare,
sköter ett område som börjar från Vanda och Lahtis. Staten betalar
avbytarnas ersättningar.)

Saker som händer i år:
- Gatuprojekt – Drottninggatan. Då vattenaffärsverket gjort sina
grävarbeten reparerar enheten för infrastruktur gatan. Det rör sig
om ett projekt på cirka två år. 
- Gatubelysningen genom Liljendal förnyas.
- Lättrafiklederna i Forsby
- En närmotionsplats byggs i Strömfors kyrkby.
- Företag lockas genom att man bereder tomter.
- Reparation av gator (Räfsby, Valkom, Strömfors kyrkby)
- Ett anslag på 700 000 euro har beviljats för asfaltering.
- Byggandet av parker bereds. Det kommer en ny park på åsen.
Det kommer att finnas idrottsmöjligheter på området och området
öppnas så att man ser havet. Man uppför guideskyltar på åsen. 
- I Forsby kommer en anslutningsparkering på samma tomt där
ambulansdepån är.
- Stadens julbelysning planeras på nytt (till exempel när
belysningen tänds).
- Bostadsmässan 2023 planeras – mycket måste vara färdigt redan
nästa år.
- Byggandet av den svenska högstadieskolan framskrider bra.
- Ett skolprojekt också i Forsby – de finskspråkiga flyttar till
samma område.
- Hobbybussen och pilotprojektet Byaskjussen
- Man diskuterade hur transporter fås på ett jämlikt sätt till Lovisa
centrum från alla delar av området. Det är utmanande att få
invånarna transporterade från ett ställe till ett annat.

---
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Protokolljust.

Äldrerådet § 6 01.04.2019

Följande sammanträde

ÄRÅ § 6

Kirsi Kinnunen, direktören för centralen för bildning och välfärd,
kommer och berättar om verksamheten inom hennes sektor.

---


